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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2017      § 60-70 
 

Tid: Tisdagen den 16 maj 2017  kl. 17.30 – 17:36 

Plats: Drätselsalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-05-18 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 
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Anders Lindell (MP) 
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Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S)  Tjänstgörande ersättare   

Daniel Gustafsson (MP)  Tjänstgörande ersättare  

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör samt Marie Norrberg registrator 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Alexander Lindholm (S) 
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§ 66  

Ombyggnad och upprustning, alternativt nybyggnad av Västertorps 
sim- och idrottshall - Utredningsbeslut. 
Dnr 08.01.01/379/2017  

 

BESLUT 

 
1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till fortsatt utredning inför 

ombyggnad och upprustning alternativt nybyggnad av Västertorps sim- och idrottshall.  

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att, efter godkännande av 

kommunstyrelsens ekonomiutskott, av fastighetskontoret beställa framtagning av 

handlingar som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd 

beräknad kostnad om totalt 15 mnkr, inkluderande initieringsbeslutets budget på 1 

mnkr. 

 

 

 

Ärendet 
 

Västertorps sim- och idrottshall (som invigdes 1973) är i kraftigt behov av renovering. 

Samtliga tekniska system är uttjänta och behöver bytas ut, inklusive simhallsdelens 

reningsanläggning och bassängkonstruktion. En del av ventilationsanläggningen har bytts ut, 

men kommer att vara förbrukad ungefär samtidigt med planerat genomförande av en ny- 

alternativt ombyggd simhall. Tillgängligheten behöver åtgärdas då byggnaden är uppförd med 

ett antal halvplansförskjutningar och trots lyftanordningar i vissa punkter saknas idag 

fullständig tillgänglighet i byggnaden. Vidare behöver byggnadens inre organisation anpassas 

för att bättre tillgodose verksamhetens behov.  

  

Fastighetskontoret och idrottsförvaltningen föreslår att fortsatt utreda Västertorps sim- och 

idrottshall. Det fortsatta arbetet ska fördjupa de redan genomförda utredningarna gällande 

ombyggnation och nybyggnation i Mellanbergsparken samt kompletteras med utredning för 

nybyggnation på befintlig plats. Samtliga alternativ (renovering och nybyggnadsalternativen) 

ska kostnadsberäknas.  

 

Med ett nybyggnadsalternativ kan man skapa en modern anläggning med full tillgänglighet 

som bättre uppfyller idrottsförvaltningens programbehov. En nybyggnation har också en 

större möjlighet att nå en högre miljöklassning.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) Mikael Valier (KD) samt Matthias Mellgren (C) lämnar sär-

skilt uttalande enligt följande:  

Västertorps sim- och idrottshall är i kraftigt behov av renovering. Förutom byggnadens dåliga 

skick och det eftersatta underhållet av tekniska system, är den upplevda kvaliteten på 

anläggningen helt klart undermålig. Omklädningsrum och duschar är nedgångna och 

vattenkvaliteten kan diskuteras.  

Det är bra att staden utreder en helrenovering alternativt en flytt av badet. Viktigt är att vi får 

robusta kalkylunderlag  på kostnader för de tre alternativ som utredningen har att undersöka. 

Västra söderort är i behov av en fullstor och modern badanläggning och för effektivt 

markutnyttjande kan det absolut vara lämpligt att flytta badet till en annan plats. Det är bra att 

Fastighetskontoret och idrottsförvaltningen föreslår att fortsatt utreda Västertorps sim- och 

idrottshall. I det utredningsarbetet är det viktigt att man ser till helheten och tänker på 

behoven för flera fullstora hallar och flera moderna simhallar med större bassängkapacitet. 

För närvarande är det förutsebara alternativet att bygga en ny sim- och idrottshall i 

närområdet under förutsättningen att det är ekonomiskt hållbart. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


